



- <https://promouvoircompetences.com/resultats-examens.php>
21. TCAR199 MENDOMO CHANCELLE
  22. TCAE047 NELLY GHISLAIN
  23. TCAG031 NGAHA JEAN
  24. TCAR082 NKONO NTSOLI GREGOIRE
  25. TCAR173 NKOU BALLA JACQUES ARNAULD
  26. TCAR074 OWONA OWONA DONATIEN
  27. TCAF059 SITCHEPING KAMTE SAMUEL
  28. TCAN177 SOUAIBOU BOBBO
  29. TCAD057 TAKOUKAM YANNICK NOEL
  30. TCAR027 TOUDJOU PATRICE
  31. TCAR219 WANG JULIEN VALDO
  32. TCAD098 WATAT JOHN NATHAN
  33. TCAA035 WOUONAING TOUKAM NATHANAEL IGOR

Les candidats admissibles munis de leur carte nationale d'identité, du récépissé de dépôt du dossier et de la photocopie du diplôme initialement exigé passeront les épreuves orales desdits concours au choix, en présentiel à l'Ecole Nationale d'Administration et de Magistrature (ENAM) ou par visioconférence, le **vendredi 12 novembre 2021 à 07 heures précises.**

*Successful candidates along with their national identity cards, acceptance slip and a photocopy of the initially required certificate shall take the oral part of these exams by a means of their choice either by their physical presence at the National School of Administration and Magistracy (NSAM) or by videoconference, on Friday 12 November 2021 at 7 a.m. prompt.*

Les candidats admissibles désireux de passer les épreuves orales par visioconférence sont invités à se faire enregistrer à la délégation régionale de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative la plus proche de leur lieu de résidence, au plus tard le **jeudi 11 novembre 2021 à 15 heures 30 minutes.**

*Successful candidates wishing to take their orals by video conference are requested to get themselves registered at the Regional Delegation of the Public Service and Administrative Reform closer to their area of residence, latest Thursday 11 November 2021 at 3:30 p.m.*

Yaoundé, le

09 NOV 2021



**Le Ministre de la Fonction Publique  
et de la Réforme Administrative**  
*The Minister of the Public Service  
and Administrative Reform*

**JOSEPH LE**